
Rada Seniorów
Miasta i Gminy Kórnik
Rynek 1,62-035 Kórnik

Protokół

z posiedzenia Rady Seniorów Miasta i Gminy Kórnik

z dnia 9 września 2024 roku

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Uczestniczyło w nim 7

członków Rady Seniorów, posiedzenie więc było prawomocne.

Obecni:

1. Marek Kaczmarek- przewodniczący
2. Krystyna Antkowiak
3. Barbara Fluder
4. Aleksandra Grzelak
5. Irena Kaczmarek
6. Stanisław Kasprzyk
7. Antoni Odzimek

Nieobecni, usprawiedliwieni: Anna Wojtaszek i Tadeusz Warkocki.

W posiedzeniu uczestniczył również Robert Jankowski - kierownik DIM.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i sprawdzenie obecności.

2. Odczytanie protokołu ze spotkania Rady Seniorów MiG Kórnik z dnia 3 czerwca

br.; głosowanie.

3. Odczytanie pisma wiceburmistrza Bronisława Dominiaka w sprawie odpowiedzi na

złożone uchwały nr 3; 5; 6.

4. Podsumowanie wystawy obrazów w dniu 23. 05. 2024 r. w filii Biblioteki Publicznej

w Bninie.

5. Sprawy bieżące - organizacja ogniska na Błoniach III Senioralne Pożegnanie

Lata”.

6. Lista uczestników w udziale na „ III Senioralnym Pożegnaniu Lata”.

7. Dyżury senioralne; III Senioralia Miasta i Gminy Kórnik.

8. Wolne głosy - sprawa RS w Śremie.

9. Zakończenie posiedzenia.

1



1. Przewodniczący Marek Kaczmarek dokonał otwarcia posiedzenia, sprawdził 

obecność stwierdzając, że obecnych jest 7 radnych, posiedzenie jest więc 

prawomocne.

Na początku głos zabrał Robert Jankowski. Poinformował zebranych o III Kórnickich 

Senioraliach, rozdał zaproszenia, przypomniał, że zaproszenie jest też skierowane 

do wystawców z terenu gminy. Poinformował o nowych działaniach podjętych przez 

DIM: są to sekcja tenisowa, teatralna i robótek ręcznych. Pozostałe wydarzenia 

podobne jak w latach ubiegłych. Zaprosił też na spotkanie Społecznej Rady 

Programowej w dniu 17 września. Wtedy będzie można przedstawiać pomysły rady, 

sugestie dotyczące działalności DIM. Dodał, że w Robakowie odbędzie się szkolenie 

AED.

2. Został odczytany protokół z 3 czerwca, nie było do niego uwag, został więc 

zatwierdzony jednogłośnie.

3. Przewodniczący odczytał pismo wiceburmistrza Bronisława Dominiaka stanowiące 

odpowiedź na złożone przez Radę Seniorów uchwały nr 3, 5 i 6. z 15 grudnia. 

Problemy dotyczące bezpieczeństwa na ulicy Sportowej w Dachowie, na ulicy 20 

Października i Staszica w Kórniku zostały szczegółowo omówione na Komisji 

Bezpieczeństwa. Geometria ulicy Sportowej w Dachowie nie daje możliwości 

rozwijania tam dużych prędkości. Bezpieczeństwo na ulicy 20 Października zwiększy 

się po przebudowie tej drogi. Na ulicy Staszica będzie większa kontrola ze strony 

policji.

4. Przewodniczący poinformował, że jako przedstawiciel Rady Seniorów uczestniczył 

w wystawie obrazów pani Iwony jaka odbyła się w filii Biblioteki Publicznej w Bninie.

5. Marek Kaczmarek zabrał głos w sprawie przygotowań do III Senioralnego 

Pożegnania Lata, które będzie miało miejsce na Błoniach z uwagi na dużą liczbę 

zgłoszonych uczestników a odbędzie się 16 września w poniedziałek. Z uwagi na 

niepewną pogodę uczestnicy zgromadzą się na terenie lodowiska. Zostały 

zamówione wędliny i surówki. Osoby zaangażowane w przygotowanie imprezy 

powinny być na miejscu o godzinie 15:00, uczestnicy o godzinie 16:00.

W ramach Kórnickich Dni Nauki 16 września o godzinie 10:00 seniorzy będą mieli 

możliwość zwiedzania zamku i biblioteki z przewodnikiem.
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6. Przewodniczący zebrał listy uczestników III Senioralnego Pożegnania Lata. W 

imprezie będzie uczestniczyć 200 osób.

7. Ustalone zostały dyżury członków Rady Seniorów

17 października - Aleksandra Grzelak,

21 listopada - Irena Kaczmarek,

19 grudnia - Marek Kaczmarek.

8. Przewodniczący Marek Kaczmarek poinformował, że została wybrana nowa Rada 

Seniorów w Śremie na lata 2024 - 2029. Nowa rada liczy 12 członków. 

Przewodniczącą jest Jadwiga Misiaczyk a wiceprzewodniczącą Dorota Witczak. 

Marek Kaczmarek przedstawił też założenia programowe nowej rady i zapytał 

zebranych, czy nawiążemy z nimi kontakt.

Radny Antoni Odzimek stwierdził, że dobrze byłoby nawiązać kontakt z nową radą, 

dodał, że w jego stowarzyszeniu jest wielu członków ze Śremu. Zaproponował, żeby 

zaprosić przedstawicieli rady ze Śremu na listopadowe posiedzenie Rady Seniorów 

w Kórniku.

Radna Krystyna Antkowiak z racji swojego członkostwa w Komitecie Budowy 

Pomnika Władysława hrabiego Zamoyskiego poinformowała o uroczystościach, jakie 

będą miały miejsce 3 października. Rozpoczną się Mszą świętą o godzinie 11:00, 

następnie nastąpi uroczysty przemarsz Placem Niepodległości, a o 12:15 będzie 

odsłonięty pomnik. Przed pomnikiem zostanie złożona tylko jedna wiązanka kwiatów 

od społeczeństwa, pozostałe kwiaty będzie można złożyć przed kryptą w kolegiacie. 

Po uroczystości odbędzie się piknik. Impreza ma charakter ogólnopolski, zostali na 

nią zaproszeni marszałkowie sejmu i senatu.

Radny Antoni Odzimek zapytał dlaczego pomnik nie jest zasłonięty oraz zgłosił chęć 

wyjazdu do Jarocina.

9. Przewodniczący zakończył posiedzenie i poinformował, że następne odbędzie się 

o 7 października o godzinie 10:00 w ratuszu w Bninie.

Protokołowała Barbara Fluder
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